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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:1548 Vindkraftverkens rotorblad

Andelen uppsatta vindkraftverk har ökat kraftigt i Sverige de senaste 
decennierna. Med en teknisk livslängd på ca 25 år närmar vi oss därför 
tidpunkten då allt fler vindkraftverk kommer att behöva monteras ned och 
återvinnas. Men där uppstår problem. Många länder, så som Danmark och USA 
som var före oss med att utnyttja vindens energi, har redan monterat ned många 
uttjänta verk. De vittnar om att den absoluta merparten av rotorbladen hamnar i 
deponi då bladen är svåra att återvinna. Detta är något som också har bekräftats 
av studier gjorda av Energimyndigheten och Energiforsk. 

Med hänvisning till detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder har statsrådet vidtagit, och kommer att vidta, för att öka 
återvinningsgraden av uttjänta vindkraftverk?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-10
Besvaras senast
2020-06-17 kl. 12.00


